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Samorządowcy oraz przedstawiciele przedsiębiorstw komunalnych i zarządców
nieruchomości wzięli udział w konferencji poświęconej wdrożeniu w instytucjach
samorządowych normy 50001 i zarządzania energią”, która odbyła się w Wojewódzkim
Domu Kultury w Kielcach. Spotkanie miało na celu podniesienie świadomości władz
samorządowych odnośnie roli inwestycji zwiększających efektywność wykorzystywania
energii w budowaniu nowoczesnej polityki energetycznej samorządu terytorialnego.
Uczestniczyli w nim marszałek Adam Jarubas i Piotr Żołądek, członek Zarządu
Województwa. – Dzięki efektywnemu zarządzaniu energią możemy nie tylko obniżać koszty
energii np. w budynkach użyteczności publicznej, ale również zmniejszyć emisję gazów
cieplarnianych.  Jestem przekonany, że dzisiejsza konferencja zwóci Państwa uwagę na
istotę tego problemu, na przykład przy realizacji nowych inwestycji czy zarządzaniu
istniejącą infrastrukturą – mówił Piotr Żołądek, członek Zarządu Województwa.

Konferencja to pierwszy krok w akcji wdrażania Normy 50001 w jednostkach samorządu
terytorialnego województwa świętokrzyskiego.


